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PROTOKÓŁ Nr 4/2021 

z posiedzenia Komisji Budżetu, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej 

Rady Gminy Bielsk Podlaski 

w dniu 19 października 2021 roku 
 

Posiedzenie odbyło się w Sali konferencyjnej Urzędu Gminy Bielsk Podlaski, przy 

ul. Mickiewicza 46.  

Czas trwania posiedzenia: godz. 900 – 920 

Posiedzeniu przewodniczył: radny ANDRZEJ BOROWSKI – Przewodniczący Komisji. 

Zawiadomienie o posiedzeniu komisji stanowi Załącznik Nr 1 do protokołu. 

Obecni: 

Członkowie Komisji Budżetu, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej  

 - BOROWSKI Andrzej (Przewodniczący Komisji) 

- CAR Mikołaj 

- CHILKIEWICZ Jerzy 

- KIRYLUK Mikołaj 

- PAC Jerzy 

- TKACZUK Lucyna 

oraz zaproszeni:  

- Wójt Gminy RAISA RAJECKA  

- Zastępca Wójta Gminy – ANATOL FILIPIUK 

- Skarbnik Gminy – NADZIEJA SOKOŁOWSKA 

- Przewodniczący Rady Gminy – STANISŁAW OLSZEWSKI 

 

Lista obecności stanowi Załącznik Nr 2 do protokołu. 

Porządek posiedzenia:  

1. Otwarcie posiedzenia.  

2. Przyjęcie protokołu Nr 3/2021 z posiedzenia Komisji Budżetu, Gospodarki 

Komunalnej i Przestrzennej z dnia 27 września 2021 r.  

3. Zaopiniowanie materiałów na XXXI Sesję Rady Gminy Bielsk Podlaski, zwołaną 

na dzień 20 października 2021 r. 

a)    Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Bielsk Podlaski, 

b)  Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Bielsk Podlaski, 

c) Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenie skargi na Dyrektora Szkoły Podstawowej 

im. Jana Pawła II w Łubinie Kościelnym, 

d) Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok, 

e)  Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXIX/223/2021 Rady Gminy 

Bielsk Podlaski z dnia 31 sierpnia 2021 r. w sprawie ustalenia dopłaty do taryf za 

zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzenie ścieków.  

f) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXVI/193/2021 Rady Gminy 

Bielsk Podlaski z dnia 31 marca 2021 r. w sprawie przyjęcia programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 

Gminy Bielsk Podlaski, 

4. Sprawy bieżące. 

5. Zamknięcie posiedzenia. 

     

Do zaproponowanego porządku posiedzenia uwag nie zgłoszono.  

  

Do pkt 1)  
 Posiedzenie Komisji otworzył  – Przewodniczący Komisji - radny ANDRZEJ 

BOROWSKI. Przywitał wszystkich obecnych, odczytał formułę dot. przestrzegania zasad 
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RODO.  Materiały będące przedmiotem posiedzenia komisji doręczono radnym w formie 

elektronicznej. 

 ANDRZEJ BOROWSKI poinformował, że przedmiotem posiedzenia jest 

zaopiniowanie materiałów przewidzianych do rozpatrzenia na najbliższej sesji Rady Gminy.  

 

Do pkt 2)  
 Do protokołu Nr 3/2021 z posiedzenia Komisji Budżetu, Gospodarki Komunalnej i 

Przestrzennej Rady Gminy Bielsk Podlaski z dnia 27 września 2021 r., którego treść została 

przekazana radnym w formie elektronicznej nie zgłoszono uwag.  

Protokół został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

Do pkt 3a)  
Wniosek Wójta Gminy Bielsk Podlaski w sprawie projektu uchwały dotyczącej rozpatrzenia 

skargi z dnia 21 września 2021 r. mieszkańca Gminy Bielsk Podlaski na zaniedbania w 

działalności Wójta Gminy Bielsk Podlaski w zakresie opracowywania Programu Ochrony 

Środowiska dla Gminy Bielsk Podlaski na lata 2021-2024 stanowi Załącznik Nr 3 do 

protokołu. Dokumenty dotyczące prowadzonego postępowania w sprawie rozpatrzenia skargi 

zostały przekazane radnym w formie elektronicznej. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Do pkt 3b)  
Wniosek Wójta Gminy Bielsk Podlaski w sprawie projektu uchwały dotyczącej rozpatrzenia 

skargi z dnia 24 września 2021 r. radnego Rady Gminy Bielsk Podlaski JERZEGO PACA „na 

brak naprawiania dróg we wsi Łubin Kościelny od wielu lat” stanowi Załącznik Nr 4 do 

protokołu. Dokumenty dotyczące prowadzonego postępowania w sprawie rozpatrzenia skargi 

zostały przekazane radnym w formie elektronicznej. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Do pkt 3c)  
Skarga złożona przez radnego JERZEGO PACA na publikowanie i wypowiadanie 

nieprawdziwych informacji przez Dyrektora Szkoły Podstawowej im. Jana Pawła II w 

Łubinie Kościelnym na XXX Sesji Rady Gminy Bielsk Podlaski w dniu 30 września 2021 

roku stanowi Załącznik Nr 5 do protokołu. Dokumenty dotyczące prowadzonego 

postępowania w sprawie rozpatrzenia skargi zostały przekazane radnym w formie 

elektronicznej. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Odnosząc się do złożonych skarg, Przewodniczący Komisji ANDRZEJ BOROWSKI 

stwierdził, że jego zdaniem staje się niezdrowe to, że w porządku coraz częściej jest więcej 

skarg niż pozostałych punktów. Powiedział, że są sprawy, z którymi można usiąść do stołu, 

porozmawiać i załatwić, a nie przelewać to na forum Rady Gminy. Zaapelował o to, by 

więcej tak bezsensownych skarg nie było. Przed przystąpieniem do realizacji porządku 

posiedzenia, Przewodniczący Komisji odczytał klauzulę RODO dotyczącą ochrony danych 

osobowych. Poinformował, że skargi zostały przekazane do Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji, która do sesji Rady Gminy przygotuje swoje stanowisko. Skargi przelewane na Radę 

Gminy stają się ogólnym problemem, chociaż dotyczą poszczególnych miejscowości. Zwrócił  

się do radnego Jerzego Paca z prośbą o wypracowanie jakiegoś kompromisu. Niektóre sprawy 

trzeba wyjaśniać na miejscu, w kręgu osób, których problem dotyczy. Wiedza o danej 

miejscowości powinna być ogólnodostępna, w tym radnemu i sołtysowi, ale warunkiem 

dobrej współpracy jest dobra wola. 
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Do pkt 3d)  
Wniosek Wójta Gminy wraz z projektem uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 

2021 rok stanowi Załącznik Nr 6 do protokołu. 

Członkowie Komisji nie zgłosili żadnych pytań i uwag.  

 

Do pkt 3e)  
Wniosek Wójta Gminy wraz z projektem uchwały w sprawie zmiany uchwały 

nr XXIX/223/2021 Rady Gminy Bielsk Podlaski z dnia 31 sierpnia 2021 r. w sprawie 

ustalenia dopłaty do taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzenie 

ścieków stanowi Załącznik Nr 7 do protokołu. 

Członkowie Komisji nie zgłosili żadnych pytań i uwag.  

 

Do pkt 3f)  
Wniosek Wójta Gminy wraz z Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 

XXVI/193/2021 Rady Gminy Bielsk Podlaski z dnia 31 marca 2021 r. w sprawie przyjęcia 

programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 

terenie Gminy Bielsk Podlaski stanowi Załącznik Nr 8 do protokołu. 

Członkowie Komisji nie zgłosili żadnych pytań i uwag.  

   

Do pkt 4) 
W sprawach bieżących:  

Radny JERZY PAC powiedział, że również jest za tym, aby nie wyciągać różnych spraw 

poza obręb wsi, czy gminy. Jeśli od radnego wymaga się współpracy, to powinien on być 

informowany o podejmowanych we wsi działaniach. W sprawie złożonej skargi w sprawie 

remontowania dróg, radny powiedział, że nie rozumie stanowiska komisji, które uznały 

skargę na bezzasadną. Od 7 lat w Łubinie Kościelnym drogi nie są remontowane. Mówiąc o 

tym wyraził zdziwienie, że ziemia ze zlikwidowanej górki została wywieziona poza wieś, a 

zdaniem radnego mogłaby być wykorzystana do naprawy dróg. 

Do wypowiedzi radnego odniosła się Wójta Gminy RAISA RAJECKA. Powiedziała, że 

materiał z górki nie nadaje się na drogi. Nadaje się natomiast do wyrównywania terenu 

podczas zagospodarowywania placów wokół świetlic. Przyznała, że faktyczne drogi trzeba 

remontować, również na terenie Łubina Kościelnego. Radny otrzymał odpowiedź, gdzie 

ziemia ze zlikwidowanej górki została zagospodarowana: część ziemi została w Łubinie 

Kościelnym, część, na prośbę mieszkańców zawieziono do Sierakowizny. Powtórzyła, że 

ziemia z górki nie jest materiałem drogowym. Pani Wójt nawiązała również do wypowiedzi 

radnego z posiedzenia Komisji Skarg, w której stwierdził, że drzewka z placu szkolnego 

zabierali kierowcy Urzędu Gminy. Powiedziała, że są to przykre oskarżenia, ponieważ 

sprawdziła i uzyskane informacje nie potwierdzają takich faktów. Zwróciła się więc do 

radnego z prośbą o wskazanie, kto wziął te drzewka. Powiedziała również, że podczas 

rozbierania górki, powiedziała radnemu w rozmowie telefonicznej, że radny może wskazać 

miejsce, gdzie ziemia może być wywieziona. Przytoczyła słowa radnego z tej rozmowy, z 

których wynikały obawy radnego, czy pracownicy go posłuchają. Pani Wójt przypomniała, że 

rozwiała te obawy informując, że pracownikom zostanie przekazana informacja o potrzebie 

uzgodnienia z radnym miejsca, w które ziemia ma być wywieziona. Tak też się stało. 

Pozostałą niepotrzebną ziemię wywieziono na wyrobisko w Augustowie i będzie 

wykorzystywana w miarę potrzeb, m.in. część zawieziono do Pietrzykowa. 

Radny JERZY PAC poinformował, że reszta ziemi została w Łubinie Kościelnym, a nie 

została wywieziona do Augustowa. Najważniejsza część został wywieziona poza wieś. W 

czasie, gdy interweniował u Pani Wójt, zauważył, że wywieziono już 40 wywrotek. 

Podkreślił, że Pani Wójt dobrze zna potrzeby Łubina i wie, gdzie ta ziemia mogłaby być 
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zagospodarowana. Być może nie nadawała się na drogę, ale można było ją wykorzystać w 

inny sposób. Powiedział, że teren przy górce był zagospodarowany, a o tym, kto brał 

wyrwane rośliny mówili ludzie. Radny powiedział, że informując o tym nie chce nikogo 

oskarżać. Sprzeciwił się określaniu słowem „krzaczory” drzewek i innych sadzonek, które 

rosły na placu szkolnym. 

 

Wójt Gminy RAISA RAJECKA przedstawiła, przekazane do wiadomości radnym na tablety, 

pismo Powiatowego Zarządu Dróg w sprawie działań, jakie zamierza powiat podjąć w 

zakresie remontu dróg powiatowych. Chodzi o propozycje, jakie należałoby uwzględnić w 

projekcie budżetu gminy na 2022 rok. Brakuje zadań: droga Bielsk Podlaski-Parcewo i 

Podbiele-Dubiażyn, a powodem tego jest fakt  braku rozstrzygnięcia złożonych wniosków o 

dofinansowanie tych zadań. Powiedziała, że gmina również oczekuje rozstrzygnięcia 

wniosków złożonych do „Polskiego Ładu”, m.in. na boisko przy szkole w Łubinie 

Kościelnym i na oczyszczalnie ścieków, przy czym na boisko został złożony również wniosek 

do Ministerstwa Sportu. Pani Wójt odczytała zadania wraz z ich planowanym kosztem, o 

uwzględnienie których prosi Powiat. Przypomniała również, że projekt budżetu zostanie 

przedłożony do dnia 15 listopada 2021 r. 

Uwag do propozycji Powiatu nie zgłoszono. 

Radny JERZY PAC zapytał, czy Powiat udzielił odpowiedzi na pismo Wójta Gminy w 

sprawie Łubina Kościelnego. RAISA RAJECKA poinformowała, że jeszcze nie otrzymała, 

ale jeśli taka odpowiedź będzie, to radny również ją otrzyma.  

Innych spraw nie zgłoszono.  

 

Do pkt 6) 
W związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia, Przewodniczący Komisji ANDRZEJ 

BOROWSKI  o godz. 920  zamknął posiedzenie. 

 

  

Protokołowała: 

Insp. Ala Wawulska 

 

Podpisy obecnych członków:  

Komisji Budżetu, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej: 

1. BOROWSKI Andrzej 

(Przewodniczący komisji) 

………………………… 

2. CHILKIEWICZ Jerzy 

(Prowadzący posiedzenie) 

 

………………………… 

3. CAR Mikołaj ………………………… 

 

4. KIRYLUK Mikołaj …………………………. 

 

5. PAC Jerzy ………………………… 

 

6. TKACZUK Lucyna ………………………… 

 


